

Federal Court



Cour fédérale

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, September 26, 2023 – The Honourable Arif Virani Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointment:

Phuong T.V. Ngo, Partner at Gowling WLG in Ottawa, is appointed a Judge of the Federal Court. Justice Ngo replaces Mr. Justice R. Barnes, who elected to become a supernumerary judge effective November 22, 2020.

With this appointment, the Federal Court’s complement of full-time judges counts more women (20) than men (19).

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

Cour fédérale



Federal Court

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

Ottawa (Ontario), le 26 septembre 2023 – L’honorable **Arif Virani**, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd’hui la nomination suivante :

Phuong T.V. Ngo, associée chez Gowling WLG à Ottawa, est nommée juge de la Cour fédérale. La juge Ngo remplace le juge R. Barnes, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 22 novembre 2020.

Suite à cette nomination, le complément de juges à temps-plein de la Cour fédérale compte plus de femmes (20) que d’hommes (19).

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)